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Rozmowy o moście w Połańcu

Wicemarszałek  Zdzisław  Wrzałka  spotkał  się  z  wicemarszałkiem województwa  podkarpackiego  Bogdanem Rzońcą.
Rozmowa dotyczyła budowy mostu na Wiśle w Połańcu oraz związanej z tą inwestycją przebudowy drogi wojewódzkiej nr
764.

Wicemarszałek Zdzisław Wrzałka spotkał się z wicemarszałkiem województwa podkarpackiego Bogdanem
Rzońcą. Rozmowa dotyczyła budowy mostu na Wiśle w Połańcu oraz związanej z tą inwestycją przebudowy
drogi  wojewódzkiej  nr  764.  –  To  przełomowe spotkanie.  Doszliśmy do zgody co  do potrzeby uruchomienia  tej
inwestycji. Do tej pory województwo podkarpackie  wstrzemięźliwie podchodziło do tej budowy. Również wypowiedzi
niektórych parlamentarzystów z Podkarpacia pokazywały ich wątpliwości w kwestii budowy mostu. Dzisiaj jest ostateczna
decyzja o realizacji tej inwestycji – stwierdził po spotkaniu wicemarszałek Wrzałka.
Marszałkowie województw zobowiązali dyrektorów Zarządów Dróg Województw Podkarpackiego i Świętokrzyskiego do
przygotowania harmonogramów realizacji inwestycji i przetargu na opracowanie dokumentacji tego zadania. – Przetarg
chcemy ogłosić w kwietniu tego roku. Jeśli nic się nie stanie to w kwietniu 2009 ruszymy z budową – zapowiada Zdzisław
Wrzałka.
Zadanie pn. „ Likwidacja barier rozwojowych – most na rzece Wiśle z otwarciem komunikacyjnym na kierunku Rzeszów –
Kielce” zostało zgłoszone do Programu Operacyjnego Rozwój Polski Wschodniej.


